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Referat af bestyrelsesmøde 02.02.2023

Tilstede:  Flemming, Anja og Mette

Vi har fået en beboerhenvendelse, som vi skal håndtere. 
Henvendelsen handler om status på eventuelt at få lås på opgangdøre/dørtelefoner. 

Det er ikke noget vi kan tage beslutning om i bestyrelsen, da det skal indsendes som et 
punkt til et afdelingsmøde og der skal stemmes for/imod på et sådant møde, da det både 
vil resultere i huslejestigninger, samt der skal søges om at få ændret lokalplanen for 
Solkysten. Ydermere er det et punkt vi har bedt DAB om at svare på. 

Vi taler om Fastelavns arrangement i Solkysten. 
Fastelavn bliver afholdt Fastelavssøndag
Ingen brugerbetaling
Vi laver en oversigt over hvad der skal købes ind; indhold til tønden, fastelavnsboller osv.
Arrangementet er med tilmelding
Der laves en invitation, der omdeles i postkasser, hænges på opgangsdøre og på 
infotavlerne. 

Yderligere snak om hvad der mangler i bestyrelseslokalet, for at det er funktionelt for 
bestyrelsen, samt eventuelle klubber; såsom strikkeklub.

Vi skal have kontaktet driften om flere forskellige ting; bl.a. manglende belysning på. 1. Sal v. 
rækkehusene, stadigt manglende Apple-id til bestyrelsens iPad m.m.

Vi har også snakket om den kommende markvandring i afdelingen.

Undersøge hvad en Office-pakke vil koste til iPad, så det er muligt at benytte Word og andre 
programmer (Abonnement koster 609 kr om året).


